
Datum 
 2018-02-14 

 
 

 

Till Lisebergskoncernens styrelse 

 

 

Angående ansökan om avsteg kommungemensamma 

system 

 

Enligt riktlinjer och direktiv för Göteborgs Stads bolag ska stadens bolag 

använda de IT system som staden har beslutat ska vara gemensamma. 
Styrelsen för Stadshus AB kan fatta beslut om avsteg att använda ett 
gemensamt system. Liseberg har för avsikt att till Stadshus AB ansökan om 

avsteg från kommungemensamt system vad gäller HR-tjänsterna med 
systemen Personec och Time Care och Time Care pool.  
 
Inför en ansökan om avsteg ska bolaget samråda med Nämnden för 
Intraservice, vilket Liseberg nu har gjort. Bilagt finner ni Lisebergs begäran 
om Nämnden för Intraservice ställningstagande samt utdrag ur protokoll från 
Nämnden för Intraservice. Av handlingarna framgår skälen till Lisebergs 
ansökan om avsteg. Vid styrelsesammanträdet den 25 februari kommer 
styrelsen att informeras om att Liseberg har för avsikt att till Stadshus AB 
ansöka om avsteg från kommungemensamma tjänster samt skälen för dess. 
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